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Het Overijssels kanaal was ooit een belangrijke handelsroute voor textiel en ijzer. De laatste jaren 
heeft het kanaal meer een natuurlijke uitstraling gekregen.

We hebben begrepen dat er meekoppelkansen zijn voor ontwikkeling van recreatie en toeristische 
functie van het Overijsselse kanaal. Het waterschap Drents Overijsselse Delta zou hiervoor een 
voorbereidingskrediet ter beschikking willen stellen. Het kanaal ligt deels in onze gemeente en 
Raalte. De gemeente Raalte is hier al een tijdje mee bezig. Daarom heeft Gemeentebelangen de 
volgende vragen:

1. Is het college bereid contacten te leggen met Het Waterschap Drents Overijsselse Delta en de 
Gemeente Raalte om te onderzoeken of er meekoppelkansen zijn op het gebied van recreatie en 
toerisme t.a.v. het Overijssels Kanaal?

2. Is het college bereid om in samenwerking met belanghebbende organisaties de kansen voor 
ondernemers uit Dalfsen en Lemelerveld met betrekking tot recreatie en toerisme rond het 
Overijssels Kanaal te onderzoeken?

3. Gemeentebelangen wil graag een terugkoppeling naar de raad ontvangen van de gesprekken met 
bovengenoemde organisaties. Is het college hiertoe bereid?

Beantwoording wethouder Uitslag

Het meer recreatief gebruiken van het Overijssels Kanaal is een ambitie die we al langer hebben. Ook 
bij deze gemeente. Zo hadden we voor vorig jaar al opgenomen een onderzoek te willen doen naar 
andere recreatieve mogelijkheden in de gemeente, daarbij is het Overijssels kanaal expliciet 
benoemd. Aanvankelijk hadden we bij de uitwerking van het onderzoek naar de recreatieve 
mogelijkheden ideeën/voorstellen willen ophalen bij de sector. Als gevolg van de corona golf werden 
de prioriteiten anders. Met veel informatiedeling over corona maatregelen (o.a. Veiligheidsregio, 
website) richting de sector en beantwoording van vragen richting recreatieondernemers. Het 
onderzoek heeft dus niet plaatsgevonden.
Zoals gezegd, we hadden bij de recreatiesector graag informatie en ideeën opgehaald. We staan hier 
met een open mind in. Als we het onderzoek op gaan pakken, zullen we daarbij zeker ook het 
waterschap en de gemeente Raalte bevragen. 
De eerlijkheid gebiedt wel te zeggen dat dit onderzoek niet heel binnenkort gaat starten. Natuurlijk 
kan worden opgehaald wat er speelt bij de collega-overheden, maar op dit moment is de focus van 
de ambtelijke capaciteit gericht op Covid-19 en dat wat daarmee samenhangt.


